
 

Terugkoppeling inloopbijeenkomst Overweg Kandelaarweg 1 februari 2023 

  

De inloopbijeenkomst over de overweg aan de Kandelaarweg op 1 februari 2023 bij 

Ontmoetingscentrum De Werf werd druk bezocht door omwonenden en geïnteresseerden. 

Gemeenten Schiedam, Rotterdam, Metropoolregio Rotterdam Den Haag en ProRail onderzoeken de 

mogelijkheid om de spoorwegovergang Kandelaarweg op te heffen en te vervangen door een 

onderdoorgang in de buurt van de bestaande overweg. Hierdoor wordt de verkeerssituatie een stuk 

veiliger voor het treinverkeer, automobilisten, fietsers en voetgangers. 

Het doel van de bijeenkomst was om toe te lichten hoe het project is gekomen tot het 

voorkeursalternatief én om inspiratie en opinies op te halen. Er zijn veel vragen, ideeën en zorgen 

gedeeld. Verschillende thema’s kwamen die avond aan bod zoals natuur, recreatie en sluipverkeer. 

Tijdens deze avond werd het voorlopige plan en het zoekgebied voor de onderdoorgang getoond  

 

Hoe het nu is: Dit is het zoekgebied voor de onderdoorgang

   

.    

Voorlopige plan (voorkeursalternatief E) 

 



 

Met behulp van posters en duidelijke uitleg van het projectteam zijn er veel bezoekersvragen 

beantwoord. Na afloop van de avond bleek dat er veel draagvlak is voor het voorkeursalternatief E. 

Voor dit voorlopige plan werd deze avond input opgehaald. Denk hierbij aan bijvoorbeeld de precieze 

ligging van de onderdoorgang, de bereikbaarheid van het recreatiegebied en de snelheidslimiet. Ook 

waren er vragen over de manege en de paardenweide en wat de onderdoorgang qua extra 

geluidsoverlast met zich mee zal brengen. 

Er waren ook kritische opmerkingen. Veel bezoekers vonden het bijvoorbeeld geen goed idee om de 

weg te ontsluiten op de voorgestelde plek via de Joppelaan in verband met de wegbreedte en 

verkeersdrukte. Daarnaast waren er behoeften ingebracht voor de aanleg van een luie trap op de 

huidige locatie van de overweg. De meningen waren daarover verdeeld, zo bestaan er zorgen over 

de sociale veiligheid van een trap op deze plek. Andere zorgen waren de bereikbaarheid van het 

recreatiegebied voor wandelaars en fietsers en het toenemen van sluipverkeer in de omliggende 

wijken.  

 

Alle ideeën en opmerkingen worden door het projectteam geanalyseerd en meegenomen naar de 

ontwerptafel. Daarnaast worden er ook nog gesprekken gevoerd over de thema’s recreatie, natuur en 

bedrijven met belanghebbenden om zo te komen tot een definitief ontwerp. Na de zomer hopen wij 

meer te kunnen vertellen over het uiteindelijke ontwerp. In de tussentijd leest u meer informatie op de 

projectpagina schiedam.nl/kandelaarweg. Of bekijk hier de posters die gebruikt zijn tijdens de 

inloopbijeenkomst. 

 

 

 

 

 

 

Onderwerp Terugkoppeling inloopbijeenkomst overweg Kandelaarweg (Overschie) 1 februari 2023 

Project    LVO Overschie Kandelaarweg 

Deelnemende organisaties Gemeente Schiedam, gemeente Rotterdam, Metropoolregio Rotterdam-Den Haag, 

ProRail 

Publicatiedatum  Juni 2023 

 

 


